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17 listopadu, 2024

Dr. Peter McCullough: Současný kmen ptačí chřipky
byl vytvořen v laboratoři (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/11/dr-peter-mccullough-soucasny-kmen-ptaci-chripky-byl-vytvoren-v-laboratori-
video

Bude „plandemií 2,0“ ptačí chřipka? Už dlouhodobě tomu nasvědčují
některé indicie a zastáncem této hypotézy je také dr. Peter
McCullough.

Dr. Peter McCullough, bojovník proti Covidové diktatuře, před pár
dny obvinil USDA z vytvoření současného kmene ptačí chřipky
prostřednictvím výzkumu zisku funkce.

Dr. Peter McCullough byl pravděpodobně jedním z nejhlasitějších
kritiků Covidových restrikcí, ale zejména vakcíny Covid. Dr.
McCullough je internista, kardiolog a epidemiolog s několika tituly.

Dr. McCullough byl za své postoje během Covidu široce napadán.
Jeho licence byla ohrožena Baylorovou univerzitou. Vzhledem k
tomu, že McCullough byl jedním z nejpublikovanějších lékařů ve
svém oboru v historii, lidé mu věnovali pozornost.

McCullough výmluvně přednesl své kritické poselství na platformách,
jako je Joe Rogan. McCullough také několikrát svědčil před
Kongresem, kde hovořil o nesrovnalostech v přístupu vlády k
„pandemii Covid-19.“

13. listopadu zveřejnil Dr. McCullough na X následující:

Proximální původ epidemické vysoce patogenní ptačí chřipky H5N1
kladu 2.3.4.4b a šířené stěhovavým vodním ptactvem –
pravděpodobný zdroj jsou laboratoře USDA.

Výzkumníci USDA vytvořili současný kmen ptačí chřipky
prostřednictvím výzkumu sériového zisku z funkce….

https://necenzurovanapravda.cz/2024/11/dr-peter-mccullough-soucasny-kmen-ptaci-chripky-byl-vytvoren-v-laboratori-video/
https://www.thegatewaypundit.com/2024/11/dr-peter-mccullough-cites-research-paper-claiming-usda/
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Závažnost takového tvrzení by neměla být přehlížena. Pro muže s
McCulloughovými znalostmi by toto obvinění mělo být bráno vážně.

Bylo by logické, že ministerstvo vedené Robertem F. Kennedym Jr.
bude věnovat takovým studiím velkou pozornost.

Dr. McCullough spolu s epidemiologem Nicolasem Hulscherem a
autorem Johnem Leakem nedávno publikovali lékařskou studii
na webových stránkách Longdom.

Longdom sám sebe popisuje jako: „… jeden z předních
mezinárodních vydavatelů open access časopisů pokrývajících
klinické, lékařské, biologické, farmaceutické vědy, jakož i inženýrské,
manažerské a technologicky orientované obory.“

Studie přináší některá alarmující pozorování ohledně nedávného
vývoje různých kmenů ptačí chřipky.

Stručně řečeno, studie tvrdí, že data podporují teorii dvou různých
laboratoří provádějících výzkum zisku z funkce patogenu H5N1
(ptačí chřipka). Tvrdí, že současný kmen pochází z těchto
laboratoří.

Podle americké vlády je výzkum zisku z funkce (gain-of-function)
popsán následovně: „Výzkum gain-of-function (GOF) zahrnuje
experimenty, které mají za cíl nebo se očekává, že zvýší přenosnost
a/nebo virulenci patogenů.“

Jedna krátká, ale pozoruhodná poznámka uvedená ve studii se týká
masového očkování.

Studie poznamenává následující: „Zjištění těchto vědců
představují ilustrativní případ teze Dr. Geerta Vanden Bossche,
že masové očkování nesterilizačními vakcínami může vést ke
vzniku nového, virulentnějšího virového kmene.“

Odkazuje také na výzkum Dr. Vanden Bosscheho.

https://www.longdom.org/
https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/27502512/
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Z toho vyplývá, že nejenže se během pandemie nedoporučuje
masové očkování, ale může to ve skutečnosti posílit virový kmen tím,
že pomůže vytvořit nové varianty.

I když tato teze není v lékařských kruzích nová, myšlenka, že by se
stala mainstreamem, by změnila svět, když se ohlédneme za tím, jak
se vypořádali s takzvanou pandemií.

Studie dále zdůrazňuje nebezpečí výzkumu zisku funkce.

Při procházení kanálu Dr. McCullougha lze rychle rozeznat jeho
postoj k nadcházející zdravotní politice administrativy Donalda
Trumpa. 

Pokud se tato politika vůbec shoduje s postojem, který McCullough
zaujímá níže, je pravděpodobné, že na vládní úředníky přijde
drastická odpovědnost.

Dr. McCullough říká:

„Nikdy jsem neviděl něco tak škodlivého pro lidské tělo,“ řekl Dr.
Peter McCullough, když mluvil o mRNA (nebo o spike proteinu) v
covidových injekcích.

„Napadá mozek. Napadá srdce. Způsobuje poškození mozku a
srdce,“ řekl.

Seznam škod, které spike protein způsobuje, pokračuje. 

„Napadá kostní dřeň. Stimuluje protilátky, aby skutečně napadly
naše vlastní krevní destičky a další buňky v našem těle.

Způsobuje srážení krve a poškození krevních cév, jaké jsme nikdy
neviděli. Údaje z University of Pittsburgh naznačují, že způsobuje
rakovinu,“ řekl doktor McCullough.

„Odkdy máme v jediném proteinu protein, který poškozuje mozek,
srdce, kostní dřeň, imunitní systém, způsobuje srážení krve a
potenciálně způsobuje rakovinu?“ zeptal se.
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„Je to zbraň,“ řekl. „Podle přísných vojenských kritérií je to biologická
zbraň.“

Tolik dr. McCullough. Máte-li o toto téma zájem, tak Rumble během 2
dnů najdete pořad, který se zabývá dalším prokázaným ničivým
účinkem genových injekcí…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 5 Průměrně: 5]

 
 


